
ÒSer� un mandat de gesti� complexaÓ

Begur ha mantingut i ha refor�at la seva marca dins de la Costa Brava

La presid�ncia del Consell Comarcal �s el c�rrec Òm�s compatibleÓ amb l'alcaldia, per

proximitat i per la colálaboraci� existent

Joan Catal� , al despatx de l'alcaldia de l'ajuntament

de Begur. Foto: A.V.

Ja fa uns dos mesos que torna a comandar l'Ajuntament de Begur.

Com va el mandat?El mandat va b�. M'ajuda el fet que l'equip de

govern �s exactament el mateix que el que hi havia en el mandat

anterior. Per tant, tot i que sempre hi ha un proc�s de renovaci�, el

fet de ser les mateixes persones doncs fa que hagi estat

relativament senzill, f�cil i r�pid.Dins del govern hi ha un canvi

impor tant de delegacions, ja que hi ha un canvi de regidor a

Hisenda i R�gim Intern.El canvi ve provocat perqu� la regidoria de

R�gim Intern �s feixuga i complicada i, en cer ta manera, provoca

un cer t desgast, i m�s quan hi ha relacions humanes. Per aix� vaig

decidir fer el relleu, per donar frescor amb un nou per f il. He de dir,

per�, que estic molt content de la feina feta per la regidora a R�gim Intern. A m�s, la regidora Rosa P�rez t� un

per f il molt ideal per por tar Hisenda, ja que t� molta experi�ncia en el m�n de l'empresa privada. I en els

moments que vivim, crec que servir� per inculcar elements de gesti� amb una alta pres�ncia d'estalvi en la

despesa.Per� ja s'augura un mandat de poca despesa, oi?S�, evidentment, ser� un mandat que es trobar� al mig

d'aquesta situaci� econ�mica molt i molt dif�cil. Ser� un mandat de gesti� complexa, i encara m�s pel que fa a la

vessant econ�mica.Com veu Begur amb vista a aquest mandat?Begur t� la sor t d'haver pogut mantenir, i f ins i tot

refor�ar, la marca Begur dins la Costa Brava. La sor t i tamb� l'encer t, no en podem defugir, de ser un punt de

serveis de qualitat i de marca consolidada que ens permet que l'activitat econ�mica que s'hi desenvolupa sigui

prou gran perqu� la crisi es noti com menys millor.Un altre canvi impor tant dins del govern �s que tamb� �s

president del Consell del Baix Empord�. No s� si �s un problema...Penso que �s m�s un problema personal que

no pas per a Begur i per a la ciutadania. �s a dir, la situaci� m'obligar� a tenir aquesta doble dedicaci� i a

combinar-m'ho. De manera que, si abans moltes tardes quedava for�a alliberat, ara haur� de treballar per tal que

la meva atenci� i la meva responsabilitat a Begur no es vegin alterades per aquesta circumst�ncia. Ben al

contrari. Es tracta d'aprofundir en aquesta experi�ncia que tenim de colálaboraci� amb el Consell, que ja des de

Begur �s molt antiga i molt fruct�fera.No creu que els dos c�rrecs s�n incompatibles?De fet, quan vaig tenir la

possibilitat d'exercir un c�rrec supramunicipal, vaig preferir que fos aquest, perqu� �s el m�s compatible per

proximitat i per la colálaboraci� existent.I ha decidit que una regidora tingui ara dedicaci� exclusiva.Aix� ve del

plantejament iniciat fa quatre anys de canviar l'organitzaci�. Aposto per treballar en format d'equip, la qual cosa

em permet tenir aquesta doble opci�. Sense aix� no seria possible.I d'aqu� a quatre anys, ja t� previst si

continuar�?En principi, la idea �s continuar. Per�, ara, �s simplement una idea. M'agrada el m�n de la pol�tica. Hi

tinc vocaci�. Penso que no hi ha cap satisfacci� m�s gran que ser l'alcalde del teu poble, del teu municipi.
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